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اخبار

هت تریک باخت سایپا در 
باشگاه های آسیا

 تیم والیبال ســـایپا بعـــد از هت تریک باخت در دور 
مقدماتـــی رقابت هـــای قهرمانی باشـــگاه های زنان 

آســـیا، فردا به مصاف تیم اول گـــروه A می رود. 
مســـابقات والیبال قهرمانی باشـــگاه های زنان آسیا 
2024 بـــه میزبانـــی شـــهر ناخـــن راچســـیما تایلند 
برگزار می شـــود. تیـــم والیبال زنان ســـایپا قهرمان 
فصل قبـــل لیگ برتر کـــه به نمایندگـــی از ایران به 
تایلنـــد رفته، در گروه B مســـابقات بـــا اِل پی بانک 
نینه بینـــه )تیـــم یـــک ویتنـــام(، نـِــک ردِ راکتـــس 
کاوازاکـــی )ژاپـــن( و مونولیـــس اس کای ریـــزرِس 
)فیلیپین( همگروه بود.  ســـایپایی ها بعد از باخت 
مقابل نماینـــده فیلیپین و ژاپـــن، صبح دیروز هم 
 بـــا نتیجه 3 بـــر یک، بـــا امتیـــازات 25-17، 16-25،
25-16 و 25-19 مقابـــل نماینـــده ویتنـــام باختند تا 
بدون برد و با هت تریک باخت راهی مرحله حذفی 
شـــوند. این تیم بعد از اســـتراحت امروز، ســـاعت 
12:30 فـــردا بـــه مصاف تیـــم اول گـــروه A می رود. 

روئینگی ها در انتظار رونمایی از 
مسافران آسیا

قایقرانـــان اردونشـــین تیـــم ملـــی روئینـــگ بعد از 
تســـت در دریاچـــه آزادی تهـــران، چشـــم انتظار 
رونمایـــی از مســـافران قهرمانـــی آســـیا هســـتند. 
اردونشـــینان در دریاچـــه آزادی تهـــران در مـــواد 
تک نفـــره زنـــان، تک نفـــره مـــردان و دونفـــره زنان 

مســـافت ۲۰۰۰ متـــر بـــا هـــم رقابـــت کردند. 
زینب نوروزی، فاطمه مجلل، مهســـا جـــاور، کیمیا 
زارعـــی و آیگیـــن کریمـــی در تک نفره زنـــان اول تا 
پنجـــم شـــدند. مقام اول تا ســـوم مـــردان هم بین 
امیرحســـین محمودپـــور، محمدحســـین حقـــی و 
آروین دیانتی تقســـیم شـــد.  فاطمه مجلل و کیمیا 
زارعی، مهســـا جاور و زینب نوروزی هم در روئینگ 
دونفره مقام اول و دومـــی را گرفتند. کادر و کمیته 
فنی تیـــم ملـــی روئینگ بـــا تحلیل نتایج تســـت، 

مســـافران قهرمانی آســـیا را مشـــخص می کنند.
 

9 مهرماه؛ شروع لیگ کانوپولوی زنان
رقابت هـــای نیم فصـــل اول لیـــگ کانوپولـــوی زنان 9 
مهرمـــاه در دریاچه آزادی تهران شـــروع می شـــود. در 
ایـــن دوره ۶ تیم نوین تهران)الـــف(، نوین تهران)ب(، 
نوین البرز، اصفهان خروشـــان، شـــهید رسولی نوشهر 
و ملـــوان نداجا حضور دارند که دوشـــنبه و سه شـــنبه 
هفته آینده در پیســـت کانوپولوی دریاچه آزادی تهران 

بـــا هم رقابـــت می کنند.

معرفی ناظران مجلس در پارالمپیک 
نماینـــدگان مجلس شـــورای اســـامی در جلســـه 
علنـــی دیـــروز، ناظـــران مجلـــس در کمیتـــه ملی 
پارالمپیـــک را انتخـــاب کردند. علی اکبـــر علیزاده 
نماینده مردم دامغان با ۱۴۹ رأی و احمد راســـتینه 
بـــا ۱۴۱ رأی به عنـــوان عضو ناظر مجلـــس انتخاب 
شـــدند. همچنیـــن انتخاب یک نفـــر از نمایندگان 
بـــا معرفی کمیســـیون فرهنگی به عنـــوان ناظر در 
شـــورای عالـــی ورزش و تربیـــت بدنی در دســـتور 
جلســـه علنـــی مجلـــس قـــرار گرفـــت کـــه احمد 
راســـتینه با ۱۲۴ رأی عضو ناظر مجلس در شـــورای 

عالـــی ورزش و تربیت بدنی شـــد.

اسدی: ناصری پیشنهاد نداده
رسول اســـدی، رئیس فدراسیون دوچرخه سواری، 
تشـــریفاتی خوانـــدن کمیتـــه فنـــی توســـط مجید 
ناصری یکـــی از اعضا را قبـــول نـــدارد. او می گوید: 
»در جلســـه کمیته فنی فدراســـیون تصمیم گیری 
شـــد که ناصری برنامـــه راهبردی المپیـــک ۲۰۲۸ را 
بدهـــد و نزدیـــک 5-4 مرتبه وفایی مدیـــر تیم های 
ملـــی بـــا او تمـــاس گرفت و پیگیـــر برنامه شـــد اما 

برنامـــه ای نداد.
 ناصـــری اصـــاً پیشـــنهادی نـــداده کـــه مـــا انجام 
نداده باشـــیم. از طرفی از اول هـــم گفته ام کمیته 
نـــه تصمیم گیرنـــده و  فنـــی تصمیم ســـاز اســـت 
تصمیم گیری با فدراســـیون اســـت. اگر کمیته فنی 
تصمیـــم خوب و به نفع فدراســـیون گرفته باشـــد، 
چـــرا نبایـــد عملی کنیـــم؟ بحث من این اســـت که 

آقای ناصـــری اصاً پیشـــنهادی نداده اســـت.«

هندبالی ها از 15 مهر استارت می زنند

برنامـــه بازی های چهـــار هفته اول ســـی و هفتمین 
دوره لیـــگ برتـــر هندبال مـــردان اعام شـــد. فصل 
جدیـــد لیگ برتـــر هندبـــال ۱۵ مهر با بـــازی صنعت 
مـــس با نیـــروی زمینـــی کازرون اســـتارت می خورد. 
یک روز بعد یعنـــی 16 مهرماه هم در4 دیدار ســـنگ 
آهـــن بافق بـــا فـــولاد نوین، فـــولاد مبارکه ســـپاهان 
بـــا آلومینیـــوم اراک، شـــهید چمـــران لارســـتان بـــا 
زغال ســـنگ طبـــس و گیتـــی پســـند بـــا نفـــت و گاز 

گچســـاران رقابـــت می کند.

روبرتـــو پیاتـــزا ســـرمربی جدیـــد تیم 
ملـــی والیبـــال ایـــران، 22 روز بعـــد از 
قـــراردادش بـــا فدراســـیون ایـــران، 
در اولیـــن مصاحبـــه رســـمی اش، بـــا 
خوشـــحالی همـــان اول از هدفـــش 
می گویـــد: »قـــرار گرفتـــن در جمع 8 
تیم برتر جهان آرزوی ما نیست، بلکه 
هدف ما اســـت. البته باید تمرکزمان 
را بـــرای گرفتن رتبـــه اول بگذاریم، نه 
اینکـــه گاهی ایـــن هـــدف را فراموش 
کنیم. رؤیایم برای فدراسیون والیبال 
ایـــران این اســـت کـــه بـــه هدفش در 
المپیـــک لس آنجلـــس 2028 برســـد. 
فکـــر می کنـــم ایـــن فقـــط یـــک آرزو 
نیســـت بلکه یـــک هدف اســـت. فکر 
می کنم با فدراســـیون والیبـــال ایران 
و بازیکنانـــش می توانم بـــه این هدف 
برســـم. می خواهـــم بـــا فدراســـیون 
والیبـــال و مـــردم ایـــران رؤیاپـــردازی 
کنـــم، مـــا باید بـــرای رؤیای مشـــترک 
مبـــارزه کنیم. پـــس همه با هـــم برای 
حضـــور در لس آنجلـــس 2028 تاش 

می کنیـــم.«
ســـرمربی قرعـــه راحـــت ایـــران در 
قهرمانـــی جهـــان را خوش شانســـی 
و  بـــود  خوبـــی  »قرعـــه   می دانـــد: 
خوش شـــانس بودیـــم چراکـــه در 
همـــان گروهـــی کـــه فیلیپیـــن قرار 
دارد، جـــای گرفتیـــم. فیلیپیـــن به 
A قـــرار  دلیـــل میزبانـــی در گـــروه 
گرفـــت و طبق قرعـــه ایـــران هم در 
این گروه جای گرفـــت و از این بابت 
خیلی خوشحال هســـتم که راهمان 
مشـــخص شـــد. بایـــد صدرنشـــین 
گـــروه A شـــویم و در ادامه بـــه آینده 

کنیم.« فکـــر 
او بـــرای بررســـی عملکـــرد بازیکنان 
ایـــران با توتولـــو و آنالیزورهای ایرانی 
در ارتباط اســـت: »با دستیارم توتولو 
و بعضی آنالیزورهای ایرانی در ارتباط 
هســـتم. بازیکنـــان ایرانـــی و حتـــی 
لژیونرها را زیرنظـــر داریم. بعضی در 
ایتالیا، بعضی در لهســـتان و عده ای 
بـــازی می کننـــد،  هـــم در فرانســـه 

عملکـــرد همـــه بازیکنـــان را رصـــد 
می کنیم. طبیعی اســـت که عملکرد 
آنهـــا را در همـــه شـــرایط مدنظر قرار 
دهیـــم. نه فقـــط در پســـت حمله یا 
دفاع، مـــا باید در همـــه موقعیت ها 
آنهـــا را بررســـی کنیم. حتـــی درباره 
وضعیت فیزیکی با مربی بدنســـازی 
مکاتبـــه داریـــم کـــه متوجه شـــویم 
چطور می توانیم شـــرایط جســـمانی 
بازیکنـــان را به بهترین شـــکل برای 
حضور در مســـابقات لیگ ملت ها و 

قهرمانـــی جهان آمـــاده کنیم.«
 روبرتـــو پیاتـــزا ســـرمربیگری تیـــم 
ملی والیبـــال ایران را شـــگفت انگیز 
می دانـــد: »پذیرش این مســـئولیت 
برایـــم بســـیار شـــگفت انگیز اســـت 
یـــن  ا بـــه  ســـتم  ا می خو کـــه  ا چر
موقعیت برســـم. بســـیار خوشحالم 
که ســـرمربی تیم ملی والیبال ایران 

» . هستم
او معتقد اســـت برای پول بـــه ایران 
در  مشـــکل  »مهمتریـــن  نیامـــده: 

مذاکـــرات قبلی زمـــان بـــود. درباره 
قـــراردادم بـــا هلند آگاه بـــودم و باید 
قبل از یکـــم ژانویـــه 2023 همه چیز 
را نهایـــی می کردم. در آن زمان هیچ 
شانســـی برای امضای قـــرارداد وجود 
نداشـــت پس مـــا آن گزینـــه موجود 
در قـــراردادم با هلند برای فســـخ را از 
دســـت دادیم. قرارداد من با هلند تا 
ســـال 2024 برقرار بود تـــا این فصل 
به پایـــان برســـد. می توانم به شـــما 
بگویـــم مشـــکل دقیقـــاً زمـــان بود و 
خوشـــحالم که توانستم کاماً شفاف 
این موضوع را توضیح دهم. مذاکره 
بـــا تقوی خیلی ســـریع پیـــش رفت، 
وقتـــی تقـــوی متوجه شـــد می تواند 
با مـــن قـــرارداد امضا کنـــد و متوجه 
اهدافـــم شـــد، بـــه توافق رســـیدیم 
صحبتـــی  هیـــچ  پـــول  مـــورد  در  و 
نکردیـــم، به خاطر اینکـــه هدف من 
به دســـت آوردن پـــول زیـــاد نبـــود، 
بلکـــه می خواســـتم نقطه نظر خودم 

را دنبـــال کنم.«

پذیرش این 
مسئولیت 

برایم بسیار 
شگفت انگیز 
است چراکه 
می خواستم 

به این 
موقعیت 

برسم

نتایج تیم ملی در تاتامی چین فاجعه بود

روحانی: نبود شفاف سازی بلای جان کاراته است

تیـــم ملی کاراتـــه از تاتامی قهرمانی آســـیا ســـربلند 
بیـــرون نیامـــد. در حالی کـــه کاراته ایران همیشـــه 
عـــادت به ســـروری در آســـیا و جهـــان داشـــته، اما 
مدت هاســـت کـــه از روزهای اوجـــش فاصله گرفته 
و ششمی در مســـابقات قهرمانی آسیا هم گواه این 
موضوع اســـت. در چنین شـــرایطی حسن روحانی 
کـــه مدتی قبـــل از کادرفنـــی تیم ملـــی کناره گیری 
کـــرد، عـــدم شفاف ســـازی در انتخابی هـــا و اعزام 
نفرات را بلای جـــان کاراته می داند و معتقد اســـت 
مدیریت و کادرفنی باید پاســـخگوی نتایج باشـــند.

نتایج تیم ملی در تاتامی قهرمانی آسیا 
رضایت بخش بود؟

نـــه. تیـــم اعزامی به قهرمانی آســـیا با تجربـــه بوده و 
بیشتر ملی پوشان در آســـیا و جهان مقام دارند، اما 
نتایـــج تاتامی چین ضعیـــف بود. در ایـــن دوره تیم 
ملی مـــردان فقط ۱ طـــا گرفـــت و در کومیته تیمی 

هم برنز گرفتیـــم که این خودش ناکامی محســـوب 
می شـــود. وقتی به عملکرد تیـــم در تاتامی قهرمانی 
آســـیا نظر می کنیـــم، می بینیم که اکثر ملی پوشـــان 
مبارزه را بـــا اختاف زیاد و بـــه کاراته کاهای درجه دو 
غ از این مســـائل نحوه ارنـــج کومیته  باختنـــد. فـــار
تیمـــی مقابـــل ژاپن هـــم مشـــکل داشـــت، معمولاً 
بـــرای مبـــارزه آخـــر بایـــد از کاراته کایـــی بـــا تجربـــه 
اســـتفاده شـــود اما این اتفاق نیفتاد. درســـت است 
که حیدری طـــای امیدهای جهـــان را دارد اما بهتر 
بود ملی پوشـــی باتجربه تـــر روی تاتامـــی می رفت تا 

بـــازی را در بیاورد.
وقت جوانگرایی در یکسری اوزان نرسیده و اصرار 

برای اعزام به نفراتی خاص کنار گذاشته شود؟
مـــا ســـال های اخیـــر در وزن منفـــی ۶7 کیلوگـــرم 
خیلـــی افـــت کرده ایـــم، بـــه دلیـــل اینکه ایـــن وزن 
مدت هاســـت در انحصـــار امیـــر مهدی زاده اســـت؛ 
در صورتـــی کـــه او اصاً نتایـــج خوبی نداشـــته و در 
انتخابی المپیک، جهانی و بازی های آســـیایی ناکام 
بود و در قهرمانی آســـیا دوره قبل هم برنز گرفت که 
اصاً نتیجه خوبی نیســـت اما به رغـــم این نتایج بد 
بـــاز هم روی انتخاب او اصـــرار دارند که جای تعجب 
دارد. بایـــد در بعضی اوزان مثل منفـــی ۶7 کیلوگرم 
۵ ســـال پیـــش اســـتارت جوانگرایـــی می خـــورد اما 
متأســـفانه در همه ایـــن ســـال ها روی انتخاب های 

اشتباه پافشـــاری کردند.
ر وزن منفـــی 7۵ کیلوگـــرم هم که بهمن عســـگری 
امـــا  بـــوده،  آســـیا  و  ســـال ها عنوانـــدار جهـــان 
بـــا جامانـــدن از المپیـــک افتـــی فاحش داشـــته و 
مدت هاســـت مثل سابق نیســـت. اصلی ترین آفت 
این روزهـــای کاراته نبود شـــفافیت اســـت ومن هم 
بـــه همین دلیـــل مدت ها قبـــل از کادرفنی تیم ملی 
کناره گیری کـــردم، عاوه بر من خیلـــی از قهرمانان 
کاراتـــه هـــم کنـــار کشـــیده اند و اصـــاً نیســـتند. در 
انتخابی هـــای منجر بـــه اعزام، شفاف ســـازی وجود 
نـــدارد. برای مثـــال امیر مهدی زاده اصـــاً در مرحله 
اول قهرمانی کشـــور شـــرکت نکرد و همین کاراته ما 

را زمین زده اســـت.
بهتر نبود با تغییر کادرفنی بعد از مسابقات جهانی 

جلوی این نتایج گرفته می شد؟
متأســـفانه حتی انتخـــاب ســـرمربیان تیم های ملی 
هم اصولی نیســـت و بعد از نتایج تیـــم در قهرمانی 
جهـــان نیاز به تغییراتی اساســـی بود کـــه این اتفاق 

نیفتاد.
تیمـــی مثـــل ویتنـــام در مجمـــوع دوم و تیم هنگ 
کنـــگ چهارم شـــده، امـــا کاراته ایـــران که ســـالیان 
ســـال در آســـیا و جهـــان ســـروری می کـــرد، بـــا این 
همه ســـتاره ششـــم شـــد. دوســـتان بایـــد جوابگو 
باشـــند و درباره این نتیجه ضعیـــف توضیح بدهند. 

هروی دوست من و انســـان خیلی خوب و دلسوزی 
اســـت اما مـــن اگر جـــای او بودم ضعف هـــا را گردن 
می گرفتم و تیـــم را به نفر دیگـــری تحویل می دادم. 
کاراتـــه قحط الرجال نـــدارد، باید هـــروی را مدیرفنی 
تیم هـــای ملـــی می کردند و یکـــی از مربیـــان جوان 
را ســـرمربی می گذاشـــتند تا با هم همـــکاری کنند.

به نظر می رسد انتخاب لیلا بهرامی برای تیم ملی 
زنان جواب نداد.

نتیجـــه تیم ملی زنـــان فاجعه بـــود. تعجب می کنم 
با این همه پتانســـیل و ســـتاره چرا بایـــد تیم ملی در 
تاتامی قهرمانی آســـیا چنین نتیجـــه ضعیفی بگیرد. 
احتمالاً نحوه انتخابی ها و تمرینات مشـــکل داشته، 

اما کســـی نبوده به این مســـائل رسیدگی کند.
دبیر فدراسیون کاراته معتقد است انتشار خبر 

ابطال فدراسیون کاراته باعث به هم خوردن تمرکز 

تیم ملی و این نتایج شده است. نظرتان در این 
باره چیست؟

مـــن متوجه نمی شـــوم که خبـــر ابطال فدراســـیون 
کاراته چه ربطی به نتایج تیم ملی دارد که دوســـتان 
آن را بهانـــه می کننـــد. تیم ما یکدســـت نیســـت که 
چنین نتایجی رقم خورده اما دوســـتان نمی خواهند 

ضعف شـــان را قبول کنند.
رفتن طباطبایی به نفع کاراته است؟

 فقـــط امیدوارم یکی بیاید که از جنس کاراته باشـــد 
و درد این رشـــته را بفهمد. ۲ ســـال دیگـــر بازی های 
آســـیایی را داریـــم و بـــا این اوضـــاع شـــرایط خیلی 
نگران کننـــده اســـت. مـــن فقط دلـــم بـــرای کاراته 
مملکـــت می ســـوزد امـــا متأســـفانه گـــوش کســـی 
بدهـــکار نیســـت. طباطبایی اگر ناراحت نمی شـــود 
یک توضیحی بابت ایـــن نتایج بدهد و فکری بکند.

فائزه زمانی
خبر نگار

سؤال و جواب

پیاتزا: می خواهم با والیبال ایران در المپیک رؤیاپردازی کنم

هدف، صعود به جمع 8 تیم برتر دنیاست

فلیک: فشاری بابت خرید 
دروازه بان احساس نمی کنیم

هانســـی فلیک در نشســـت خبری خـــود تأیید کرد که بارســـا 
عجله ای برای خریـــد دروازه بان ندارد و به اینیاکی پنیا اعتماد 
خواهـــد کـــرد. فلیک در مـــورد مصدومیت تراشـــتگن گفت: 
»اول از همـــه باید بگویم که اینیاکی چـــه در پیش فصل و چه 
در تمرینات خیلی خوب کار کرده اســـت. همیشه آماده بودن 
برای دروازه بانی مانند او که می داند باید روی نیمکت بنشیند، 
بســـیار سخت است. ما به او اعتماد داریم و باید ببینیم که در 
چه شـــرایطی هســـتیم. ما برای آینده بازیکنان بســـیار جوانی 
داریـــم و باید مراقب تیم باشـــیم، ما با اینیاکـــی درون دروازه 
راحت هستیم.« بارســـا قصد جذب چه نوع دروازه بانی دارد؟ 
»ما باید گزینه های مختلف را ارزیابی کنیم. از این بابت فشاری 
احســـاس نمی کنیم. من با دلافوئنته صحبت خواهم کرد که 
ســـال ها دروازه بان های کاس جهانی را تربیت کرده است. او 
اولین کســـی اســـت که با او صحبت می کنم. همچنین با کادر 
خودم و دکو در مورد آن صحبت می کنم. سپس خواهیم دید 

که چه تصمیمی گرفته می شود.«

ولاهوویچ به درد یوونتوس تیاگو موتا نمی خورد

چیزی مثل زیرکزی
سه دلیل برای اعتماد دوباره به فونسکا

امنیت موقت در نیمکت میلان

دوشـــان ولاهوویـــچ در یوونتـــوس به بن بســـت رســـیده 
اســـت، در مـــاه ســـپتامبر گل نـــزده و بیـــن دو نیمـــه بازی 
بـــا ناپولـــی تعویـــض شـــد. بعضـــی رســـانه های ایتالیایی 
می گوینـــد او بازیکن مناســـبی برای سیســـتم بـــازی تیاگو 
موتا نیســـت. کوریره دلو اسپورت گزارش داده در سیستم 
بـــازی موتـــا بهتریـــن بـــازی از مهاجمـــی مثـــل ولاهوویچ 
گرفته نمی شـــود. این بازیکـــن صرب بهتریـــن عملکرد را 
در محوطـــه جریمـــه دارد، جایی که از قـــد و قامت، قدرت 
بدنی و شـــم گلزنـــی اش برای مجـــازات مدافعـــان حریف 
اســـتفاده می کنـــد. اما تا اینجـــا فرصت زیـــادی در اختیار 
او قـــرار نگرفتـــه اســـت. مقابل ناپولـــی او تنها شـــش بار 
تـــوپ را لمـــس کـــرد و دو تـــا از چهـــار پـــاس او بـــه مقصد 
نرســـید قبـــل از آنکه بیـــن دو نیمه تعویض شـــود. او حالا 
یـــک ماه اســـت که گل نزده و تنهـــا گل هایش در این فصل 
در بـــازی آســـان مقابـــل هاس ورونـــا بود که در بـــرد 3 بر 
صفـــر اوایـــل شـــهریور دو گل زد. تیاگو موتـــا فصل قبل در 
بولونیا، اتکای زیادی به یاشـــوا زیرکزی داشـــت برای اینکه 
خط حمله ســـه نفره اش را راه بینـــدازد. این هلندی که در 
تابســـتان به منچســـتریونایتد فروخته شد، لقب مهاجم 

شـــماره 9/5 را گرفتـــه بـــود چون نه مهاجم نـــوک بود و نه 
هافبـــک هجومی، چیـــزی بین این دو بـــود. یوونتوس در 
حـــال حاضر چنین ســـانترفورواردی در ترکیب خود ندارد 
امـــا با کســـی کـــه بتواند با خـــط میانی و بازیکنـــان کناری 

ارتباط مؤثرتـــری برقرار کند و همزمـــان بتواند رو به جلو 
حرکت کند می تواند عملکرد بهتری داشـــته باشـــد تا 

فرصت های شـــکل گرفته در محوطه جریمه را به ثمر 
برســـاند. برای همین در میانه بازی 
با ناپولـــی، تیموتی وه آ برای بازی به 
جای ولاهوویچ انتخاب شـــد چون 

او حداقـــل بعضـــی ویژگی های مورد 
نیـــاز بـــرای یک مهاجـــم نـــوک کارآمد 

در سیســـتم موتـــا را دارد. فصـــل نقـــل و 
انتقـــالات تمـــام شـــده و نمی تـــوان بـــه راحتی در بـــازار به 
دنبـــال مهاجمی بـــا توانایی های متفاوت بـــود. موتا یا باید 
بازیکـــن دیگری را در نقـــش ســـانترفوروارد انتخاب کند یا 
بـــا ولاهوویچ ادامـــه دهد و امیدوار باشـــد بقیـــه بازیکنان 
تیـــم موقعیت هـــای بیشـــتری بـــرای او در محوطه جریمه 

رقبـــا فراهم کنند.

ــد از پیروزی  ــکا بعـ ــغلی پائولو فونسـ وضعیت شـ
ــر خطرناک  ــان دیگـ ــل اینترمیـ ــر یک مقابـ 2 بـ
ــت و سه دلیل وجود دارد برای اینکه هیأت  نیسـ
ــه مربی پرتغالی اعتماد کرده  مدیره میان بـ

است.
ــه  بـ ــا  ایتالیـ ــانه های  رسـ در  ــکا  فونسـ
ــاب  ــی و انتخـ ــر تاکتیکـ ــر تغییـ خاطـ
ــا  ــی دلامادونینـ ــرای دربـ ــان بـ بازیکنـ
ــرار گرفته  ــین قـ ــدت مورد تحسـ بشـ
ــتم  ــح داد از سیسـ ــت. او ترجیـ اسـ
ــکلی که  ــد به شـ ــتفاده کنـ 4-4-2 اسـ
ــام هر دو  ــا و تامی آبراهـ ــوارو موراتـ آلـ
ــد و دو  ــرار گرفتنـ ــط حمله قـ در خـ
طرفشان رافائل لیائو و کریستین 
ــیچ به بازی گرفته شدند،  پولیشـ
ــای رایندرز  ــف فوفانا و تیجـ یوسـ

ــی بودند. ــط میانـ ــم در خـ هـ
ــی  کمـ ــکل  شـ ــر  تغییـ ــن  ایـ
ــرای اینتر  ــگفت انگیز بود و بـ شـ

ــکاتی در زمین درست  ــیمونه اینزاگی دردسر و مشـ و سـ
ــن تغییر بزرگ  ــارتش در ایـ ــکا به خاطر جسـ ــرد، فونسـ کـ
ــاره به مربی  ــد. دلیل دوم برای اعتماد دوبـ ــین شـ تحسـ
ــدار  ــان در دیـ ــی بازیکنـ ــه تیمـ ــی و روحیـ ــان همدلـ میـ
ــی در رختکن  ــن تنش هایـ ــود. پیـــش از ایـ ــیرو بـ سن سـ
ــو و تئو  ــوص رافائل لیائـ ــده بود به خصـ ــم به وجود آمـ تیـ
ــد به خاطر رفتاری  ــدس که مورد توجه قرار گرفتنـ هرنانـ
ــر 2 برابر  ــاوی 2 بـ ــدن در تسـ ــته شـ ــه بعد از کنار گذاشـ کـ
ــان دادند.  ــات بازی های ملی نشـ ــل از تعطیـ ــو قبـ لاتزیـ
ــه و محیط  ــار رفتـ ــائلی کنـ ــد چنین مسـ ــر می رسـ ــه نظـ بـ

ــت. ــده اسـ ــی آرام تر شـ ــونری خیلـ روسـ
ــاً  ــان تقریبـ ــگاه میـ ــات باشـ ــه مقامـ ــوم اینکـ ــل سـ دلیـ
ــه بازی بعدی  ــکا و بازیکنان در سـ ــان دارند فونسـ اطمینـ
ــاید کامل  ــه شـ ــد اگرچـ ــی می گیرنـ ــازات خوبـ ــم امتیـ تیـ
ــه، فیورنتینا و  ــان، لچـ ــدی میـ ــب بعـ ــه رقیـ ــد. سـ نباشـ
ــر اینتر،  ــرد روحیه بخش برابـ ــتند. بعد از بـ ــزه هسـ اودینـ
ــن روند با اخراج مربی  ــل منطقی برای اختال در ایـ دلیـ
ــب نتایج  ــود ندارد هرچند تا قبل از بازی یکشنبه شـ وجـ

ــت نبود. ــورد رضایـ او مـ

 بارســـلونا با مصدومیت شـــدید مارک 
آنـــدره  تراشـــتگن ضربـــه بـــدی خورد 
و کاپیتـــان آلمانـــی کـــه تحـــت عمل 
جراحی قـــرار گرفته، احتمـــالاً تا آخر 
فصـــل نمی توانـــد تیـــم را همراهـــی 
کند. بارســـا نتوانســـت پول جانشین 
مـــارک برنال را بپـــردازد اما دســـتمزد 
خیلی بیشـــتر  تراشـــتگن به این معنا 
اســـت که تیـــم می تواند با اســـتفاده 
از 80 درصـــد دســـتمزد او و با توجه به 
قانون مصدومیت اورژانسی به دنبال 

جانشـــین بگردد.
مـــارکا گـــزارش داده هانســـی فلیـــک 
مربـــی و دکو، مدیر ورزشـــی باشـــگاه 
بـــرای تصمیم گیـــری در مـــورد اقدام 
بعـــدی بـــا هـــم جلســـه داشـــته و به 
این نتیجه رســـیده اند کـــه دروازه بان 

اضافـــه کننـــد بـــه جـــای اینکـــه تنها 
به ایناکـــی پنیـــا و آندر آســـترالاگا اتکا 
کننـــد مثـــل دوره کوتـــاه فصـــل قبل 
کـــه  تراشـــتگن مصـــدوم بـــود. آنهـــا 
بایـــد ببیننـــد چـــه نـــوع دروازه بانـــی 
می خواهنـــد، می توانـــد دروازه بانـــی 
باتجربه باشد یا کســـی که بارسلونا به 
خوبی می شناســـد و در حـــال حاضر 

بـــدون تیم اســـت.
دکو همچنیـــن باید پنیا را بـــرای ورود 
دروازه بان جانشـــین آماده کند، بارسا 
قصـــد داشـــت قـــرارداد او را تـــا بعد از 
ســـال 2026 تمدیـــد کنـــد امـــا آمدن 
یـــک گلر جدیـــد راه را برای خـــروج او 
بـــاز می کنـــد چـــون معنـــای ایـــن کار 
اعتمادنداشـــتن بـــه او اســـت. البته 
اســـپورت کاتالونیا گزارش داده خرید 

جدید لزوماً به معنای کنار گذاشـــتن 
پنیا نیســـت.

دروازه بان هـــای ســـابق بارســـا، ادگار 
بادیـــا و خـــوردی ماســـیپ در حـــال 
حاضـــر بـــدون تیـــم هســـتند، ضمن 
اینکـــه کلودیـــو بـــراوو هم خـــودش را 
به باشـــگاه پیشـــنهاد داده که باید در 
ایـــن صـــورت از بازنشســـتگی بیرون 
بیاید. یـــک گزینه دیگر آلـــوارو وایس 
دروازه بان لاس پالماس اســـت، یکی 
از بهتریـــن دروازه بان هـــای اســـپانیا 
در فصـــل قبـــل کـــه البتـــه ایـــن یکی 

مســـتلزم انتظار تـــا ژانویه اســـت.
آنتونیـــو آدان دروازه بان ســـابق رئال و 
اتلتیکومادرید در 37 ســـالگی بازیکن 
آزاد است، او تابســـتان از اسپورتینگ 
لیســـبون جـــدا شـــد. دیگـــر گزینـــه 

می توانـــد کیلـــور نابـــاس باشـــد. گلر 
37 ســـاله اهل کاســـتاریکا که سابقه 
بـــازی در رئال مادرید را دارد، دوســـت 
دارد بازی کنـــد و اگر این اتفاق بیفتد، 
دستمزد اهمیت زیادی ندارد. ناباس 
چنـــد فصـــل ذخیـــره جـــان لوییجی 
دوناروما در پاری ســـن ژرمن بود به جز 

نیم فصـــل ســـال قبـــل که بـــه صورت 
قرضـــی بـــرای ناتینگهام فارســـت 17 
بـــازی انجـــام داد. مشـــکل بـــازی با پا 
دارد و اینکـــه در تک به تک هـــا مایـــل 
نیســـت از دروازه خـــارج شـــود اما در 
مورد تجربه و شـــوت گیری کمتر کسی 

می توانـــد با او رقابـــت کند.

 از کیلور ناباس تا کلودیو براوو به دنبال جانشینی  تر اشتگن

همه گزینه های بارسلونا 


